
Haveforeningen Venezuela 

Referat fra bestyrelsesmøde den 5. august 2024 

Tilstede Helle, John, Palle, Lene, Christian, Jessi, Lisbeth, Michael                                                           

 
1: Opfølgning på havevandring 

En have har haft besøg af havekonsulent, som endte ud i anlægsgartnere.  

En have skal have besøg af havekonsulent - vi forsøger at få fat i havelejeren og så går det gang.  

22 gule kort givet, ud af dem får 2 haver gul kort 2. gang og dermed har de 8 dage og så gives en bod.   

2: Drøftelse af mødet søndag den 4. August. 

Bestyrelsen takker for go ro og orden. Bestyrelsen er glad for opbakningen fra medlemmerne. 

Dagsordnerne fra dagen bliver lagt vores hjemmeside og i facebook gruppen kun for medlemmer, således 

at medlemmer, der var forhindret i at deltage i mødet kan se, hvad der blev sagt.  

Slutteligt bad vi medlemmerne om at tænke nye tanker til kiosken og områdets fremtid. 

Området omkring af kiosken, kan frit benyttes af foreningens medlemmer. HUSK at ryd op efter dig og dine, 

så det er lækkert til andre at komme der.  

3: evt. 

Der blev snakket om ideer til at støtte festudvalget og afvikling af den 3. børnedagen. 

Næste fællesarbejde den 24. august 

Næste havevandring & bestyrelsesmøde den 9. september  

 

Ref. Lisbeth Nielsen 


